
Aanvraag interpellatiedebat 
 
Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Hengelo 
Burgemeester S. Schelberg 
 
Geachte voorzitter, 
 
Namens de fracties van het CDA, ProHengelo en BurgerBelangen ontvangt u hierbij het 
verzoek voor het houden van een interpellatiedebat tijdens de eerstvolgende 
raadsvergadering. Conform het Reglement van Orde ontvangt u dit verzoek tenminste 48 
uur voor de raadsvergadering. De fracties wensen een interpellatiedebat te houden over 
de volgende kwestie: 
 
De invulling door het College van de actieve informatieplicht van het College aan de Raad 
ten aanzien van de zorgplicht de gemeenteraad in staat te stellen haar controlerende, 
bijsturende en kaderstellende rol te vervullen. 
 
Op 19 juni konden de inwoners van Hengelo in TC Tubantia lezen dat de 
gemeentesecretaris in 2018 een extern bureau opdracht heeft gegeven het functioneren 
van het ambtelijk apparaat te evalueren, waarvoor onder meer inwoners zijn bevraagd. 
De conclusies zijn ter kennis van het college gebracht, maar niet aan de gemeenteraad 
gestuurd. 
 
Het functioneren van het ambtelijk apparaat is in de afgelopen vier jaar regelmatig 
onderwerp van politiek gesprek geweest in de gemeenteraad, bijvoorbeeld het 
verbetertraject in het fysieke domein (BMC en BING). Ook krijgt de raad 
klanttevredenheidsonderzoeken te zien. In het coalitieakkoord is een organisatorische 
taakstelling opgenomen en ook maken aanvragen voor ambtelijke capaciteit regelmatig 
deel uit van collegevoorstellen, zo ook in de Kadernota 2021-2024. 
 
De krant is inmiddels al een paar weken in het bezit van het rapport en heeft daar 
kritische vragen over gesteld aan de gemeentesecretaris. Dat heeft geleid tot het artikel 
op 19 juni, waarmee deze kwestie een openbare discussie is geworden. Echter, de leden 
van de gemeenteraad beschikken ten tijde van het schrijven van dit verzoek nog steeds 
niet over het rapport.  
 
Inmiddels is het raadsbreed afgesproken dat we de inhoud van het rapport zullen 
bespreken in een politieke markt, dit najaar. Er blijft echter een aantal politieke vragen 
over, waarover de fracties nog voor het reces met het college in debat wil.  
De fracties willen graag weten van het college: 
 

• Hoe definieert het college hun actieve informatieplicht naar de raad?  
• In het verleden heeft het college met regelmaat onderzoeksrapporten over het 

functioneren van de organisatie met de raad gedeeld. Waarom is het rapport in 
2018 niet naar de raad gestuurd? 

• Wat is de reden dat het rapport wel met TC Tubantia zijn gedeeld? 
• Wat is de reden dat het college het rapport niet alsnog vlak voor, of direct na het 

ter perse gaan van het artikel in Tubantia, per ommegaande met de raad heeft 
gedeeld? 

• Is het college het met de fracties eens dat 'in stilte opdracht geven' en het niet 
delen van de conclusies met de raad, geen voorbeelden zijn van open 
bestuursstijl? 

• Wil het college het rapport zo snel mogelijk delen met de gemeenteraad nu 
conclusies uit het rapport publiek zijn geworden? 

• Wanneer kunnen we een verbeterplan verwachten? 
 
De fracties van het  CDA: Hanneke Steen,  

         ProHengelo: Wiert Wiertsema 
BurgerBelangen: Han Daals 
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